
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 24. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 127
Kan ministeren præcisere, hvad den kontrakt, som ministeren vil indgå med
Det kongelige Bibliotek, indeholder med hensyn til videreudvikling af samlin-
gen og sikring af kvalificeret personale på kort og lang sigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. april 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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